
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2100. 

Neste styremøte: Onsdag 18. Oktober 2023 

STYREMØTE 29. AUGUST 2023  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Anders Gunhildsøien, Lise Beate, 
Trond Lyngstad, Martin Granøien, Siv Ingrid Lund, Stig Midthjell og Hans Morten Breiby.  

Ikke til stede:  

Kristin. 

 

Anders sitt ord:  

Klubbhuset. Må ta en avgjørelse på hva som skal bestilles av arbeid.  

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET:  

- 2 dager ble avlyst grunnet ødelagt veg opp til Furukollen. 

- Arrangert laksefiske på Refseth vald. Lite oppmøte, men dette kan skyldes lite 

reklame i forvegen og dårlig vær. 

 

FISKEUTVALGET: 

-Arrangert fiskesommer, arrangert barne- og ungdomsfiske på Støren camping, barne- og 
ungdomsdag på Refseth, utleie 3 uker. Ikke oversikt over solgte fiskekort per dags dato. 

-Svein tok hånd om alle sesongkort og det har fungert godt.  

-Forhandlinger om leie av xx-valdet utsatt til i år. Dette skjer etter alt fra årets sesong er ferdigstilt. 



-Laksesesongen i år har vært middels god.  

 

 

 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET:  

-Fuglejakt utgår i år grunnet svært lite fugl i terrengene. SJFF velger å frede sine leide terreng. 

-Prøver for fuglehunder er gjennomført og arrangementet gikk fint for seg. 

-Utstilling gikk meget bra. Kommentarer på litt lite reklamering i forkant av arrangementet. Dommer 
til neste år bør man se etter allerede nå. 

-Ønske fra aversjonsdressur Wenche Porsanger og Håvard Granøien om å utdanne flere til å ha 
aversjonsdressur. Wenche skal snart slutte med dette og vi trenger derfor noen til å ta over.  

-Må søke fylkesinstruktører om å ta aversjonsdressur-kurs.  

 

UNGDOMSUTVALGET:  

-Blir oppringt nesten hver dag angående laksefiske. Ivrige ungdommer. 

-Har arrangert flere arrangement (se fiskeutvalget). 

ØKONOMI:  

-Gjennomgang av kontoutskrift og status på inn- og utbetalinger. 

-Underskudd på jakt- og hundeutvalget.  

-Karstein tror det kan bli et tøfft år. 

-Har fått tilskudd. 

-Vi må bli flinkere til å melde inn fullført kurs slik at vi kan få kompensasjon på det. 

 



 

FURUKOLLEN:  

-Skytebanen går svært godt for tiden, 260 oppskytinger, bra med ungdomsaktivitet. 

-Mye aktivitet på riflebanen. 

-! Skjerm på bane 2 har litt problemer med tilkoblinger. 

-Flere strømmer til fra andre kommuner. Det ryktes at vi har gode baner og skyting gjennom 
sommeren. Folk elsker å skyte i båser. Grunnet pågang kan vi vurdere å starte med lørdagskyting 
tidligere på året. 

-Ny trapmaskin på haglebanen. Godt fornøyde skyttere har brukt den nye maskinen. Maskinen er av 
god kvalitet. Forrige kaster var kjøpt i 1990. 

-Mange ungdommer på haglebanen også. 230 serier er skutt gjennom ungdomsskyting. 

-Har øket summene fra mange av våre sponsorer fra 3 000 kr opp til 5 000 kr. 

-Grunnet økende konkurranseskyttere kan vi se på muligheter rundt å ha en egen dag for 
konkurransetrening på haglebanen. Da må muligens område for pistolskyting flyttes etter mer 
planlegging. Videre fremtidige muligheter er bedriftsskyting. 

 

 

KLUBBHUS: 

-Videregående har begynt ute på klubbhuset, de har pukket opp uteplassen. Skal fortsette der 
anleggsteknisk og lage fall. Har revet ytterkledning og skal etter hvert begynne med lekting og 
isolering.  

-Strømtilførsel i himling må kobles fra, Jo Aunøien er kontaktet. 

-Bankett i kjelleren må fjernes slik at ny bankett kan støpes. 25 kubikk skal ut av kjelleren og vi 
trenger flere personer til å fjerne massen.  

-I morgen kan huset brukes da VA, kloakk, påkobles i morgen. 

-Bygget må vaskes ned ordentlig. 

-Kledning må bestilles, vindu må bestilles, liggende dobbeltfals panel er billigst. 

-Det gamle panelet og taket er plukket ned for gjenbruk i Furukollen. Vi må ta ut spiker fra panelet 
snart. 

-DUGNAD PÅ ARBEID MED KLUBBHUSET. 



 

Annet:  

 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


